
   
  

 

Havsvindkraft togs upp på 
biblioteksbussturnén i Korsnäs  
Forststyrelsen deltog i somras i evenemanget ”Biblioteksparlamentet on tour”, som organiserades 
av Korsnäs kommun. Forststyrelsen var med på bibliotekbussrundan och diskuterade med 
invånarna om vindkraftsparken som planeras i havsområdet.  

Kommunstyrelsens ordförande Anna-Lena Kronqvist, kommunfullmäktiges ordförande Camilla 
Ribacka, kommundirektören Christina Båssar och Forststyrelsens projektexpert Heidi Vest träffade 
kommuninvånare i Taklax, Harrström, Korsnäs gruva, Molpe och Korsbäck.  

Ett ämne som intresserade var huruvida havsvindkraftverkets flygljus syns från havet under de 
mörka årstiderna. Vindkraftverken kommer att placeras 15–30 km från kusten, varvid 
flygbelysningen inte torde störa invånarna under de mörka tiderna på året. 

Ruttalternativen för den kommande kraftledningen utreds fortfarande. Rutten har ännu inte 
fastställts, alternativen värderas i den kommande miljökonsekvensbedömningen (MKB), som tar 
cirka två år. Forststyrelsen har sedan sommaren 2021 låtit utarbeta naturutredningar med tanke på 
placeringen av havskabeln och kraftledningen på land.  

Under Biblioteksparlamentet-rundan funderade kommuninvånarna också över Korsnäs kommuns 
och å andra sidan Forststyrelsens roll i projektet. Kommunen utvecklar områdets livskraft och 
fortsätter planläggningen av det område som planerats för havsvindkraftsparken. Forststyrelsen 
ansvarar för projektets inledande utveckling. När partner valet är klart, som kommer den valda 
partnern att vara ansvarig för projektets fortsatta utveckling, byggfas och elproduktion. 
Forststyrelsen kommer med tiden att lämna endast som hyresvärd för havsvindkraftsområdet. 
Avsikten är att få ett beslut om valet av partner under 2022. 
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